
1 

 

Protokół Nr XIV/19 

z obrad nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej Oleśnica 

odbytych w sali konferencyjnej 

Urzędu Miasta i Gminy Oleśnica , ul. Nadstawie 1 

z  dnia 9 sierpnia 2019r. 

   

Obrady rozpoczęto 9 sierpnia 2019 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 14:28 tego 

samego dnia. 

  

 W sesji uczestniczyli: 

 Radni (zgodnie z listą obecności, która stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu), 

 Burmistrz Miasta i Gminy  Oleśnica Leszek Juda,  

 Skarbnik Miasta i Gminy Oleśnica Urszula Wójcicka, 

  pracownicy Urzędu Miasta i Gminy Oleśnica. 

 Sołtysi z terenu gminy (zgodnie z listą obecności, która stanowi Załącznik Nr 2 do 

protokołu) 

 Pan Marian Stępień-Przewodniczący Zarządu Gminnego NSZZ RI „SOLIDARNOŚĆ” 

 

Ad. 1 Otwarcie sesji 

 

Obrady XIV sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej Oleśnica  VIII kadencji 2018-2023 otworzyła  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator. Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani 

Krystyna Bator powitała Radnych, Burmistrza, pracowników Urzędu Miasta i Gminy, Sołtysów 

z terenu Gminy, Pana Mariana Stępia Przewodniczącego Zarządu Gminnego NSZZ RI 

„SOLIDARNOŚĆ” oraz mieszkańców. 

Następnie Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy 

o samorządzie gminnym, obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji 

Publicznej i na stronie internetowej gminy. Klauzula informacyjna dotycząca obrad sesji Rady 

Miejskiej Oleśnica znajduje się w Biuletynie Informacji Publicznej oraz przy wejściu do sali 

konferencyjną.  
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 Ad. 2 Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator, na podstawie listy obecności stwierdziła 

kworum uprawniające Radę do podejmowania uchwał. Poinformowała, że na sesji obecnych 

jest 11 radnych. ( nieobecny : Łukasz Zbigniew Kozłowski, Stanisław Franciszek Skórski, 

Konrad Guła) 

 

Ad. 3  Przyjęcie porządku obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator przedstawiła porządek obrad. 

Pan Leszek Juda  – Burmistrz Miasta i Gminy Oleśnica zawnioskował o rozszerzenie 

dzisiejszego porządku obrad: wprowadzenie do porządku obrad uchwały w sprawie zmiany 

uchwały Nr 45/VI/03 Rady Gminy w Oleśnicy z dnia 15 września 2003r. w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 

Oleśnica. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie rozszerzenia porządku obrad zgodnie z wnioskiem 

Burmistrza Miasta i Gminy Oleśnica Pana Leszka Judy.   

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Tadeusz Kawa, Agnieszka 

Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Michał Sławomir Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, Leopold Józef 

Rup, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (3) 

Konrad Guła, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Stanisław Franciszek Skórski 

 

Innych propozycji zmian nie zgłoszono, w związku z tym  Przewodnicząca Rady Miejskiej 

poddała pod głosowanie porządek obrad wraz  ze zmianami. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Tadeusz Kawa, Agnieszka 

Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Michał Sławomir Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, Leopold Józef 

Rup, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Józef Tendera 
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NIEOBECNI (3) 

Konrad Guła, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Stanisław Franciszek Skórski 

 

Przyjęty porządek obrad przedstawiał się następująco: 

  

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 45/VI/03 Rady Gminy w Oleśnicy z 

dnia 15 września 2003r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Oleśnica. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części miejscowości Strzelce 

6. Sprawy różne i wnioski. 

7. Zakończenie obrad sesji.  

 

 Ad. 4 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 45/VI/03 Rady Gminy w Oleśnicy 

z dnia 15 września 2003r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Oleśnica. 

 

Wprowadzenia do tematu dokonał  p. Leszek Juda   – Burmistrz Miasta i Gminy Oleśnica. 

Pani Krystyna Bator- Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały w sprawie   

zmiany uchwały Nr 45/VI/03 Rady Gminy w Oleśnicy z dnia 15 września 2003r. w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 

Oleśnica.  

Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie 

na tabletach obecności na sesji (stwierdzenie kworum). Na sali obecnych było 12 radnych. 

Wobec braku pytań i uwag Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator zarządziła 

głosowanie nad projektem uchwały w  sprawie  zmiany uchwały Nr 45/VI/03 Rady Gminy w 

Oleśnicy z dnia 15 września 2003r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego gminy Oleśnica. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz 
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Kawa, Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Michał Sławomir Lalewicz, Piotr Maciej 

Płatos, Leopold Józef Rup, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (2) 

Łukasz Zbigniew Kozłowski, Stanisław Franciszek Skórski 

Rada Miejska w głosowaniu: 12 głosów „za”, 0 głosów  „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XIV/71/19. 

 

Ad. 5 Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części miejscowości Strzelce 

 

Pani Krystyna Bator- Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że w tej sprawie odbyło 

się posiedzenie wspólne Komisji stałych powołanych przy Radzie Miejskiej, wszyscy radni 

obecni na posiedzeniu pozytywnie zaopiniowaniu powyższy projekt uchwały.  

Wprowadzenia do tematu dokonał  p. Leszek Juda   – Burmistrz Miasta i Gminy Oleśnica. 

Pani Krystyna Bator- Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 

miejscowości Strzelce.     

Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie 

na tabletach obecności na sesji (stwierdzenie kworum). Na sali obecnych było 12 radnych. 

Wobec braku pytań i uwag Przewodniczący  Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator zarządziła 

głosowanie nad projektem uchwały w  sprawie   przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego części miejscowości Strzelce. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz 

Kawa, Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Michał Sławomir Lalewicz, Piotr Maciej 

Płatos, Leopold Józef Rup, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (2) 

Łukasz Zbigniew Kozłowski, Stanisław Franciszek Skórski 

Rada Miejska w głosowaniu: 12 głosów „za”, 0 głosów  „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XIV/72/19. 
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Ad. 6 Sprawy różne i wnioski. 

 

- Radny Piotr Płatos zadał pytanie Burmistrzowi czy jest w stałym kontakcie z wójtem 

Tuczępy w sprawie fermy oraz czy Gmina podpisała umowę z doświadczonym prawnikiem 

zajmującym się wcześniej takimi sprawami.  

Pan Burmistrz odpowiedział, że jest w stałym kontakcie z wójtem Gminy Tuczępy, gmina 

Tuczępy w sprawie budowy fermy jest na innym etapie tj. wójt wydał odmowną decyzję 

środowiskową.  W sprawie prawnika, Gmina ma podpisana umowę z radca prawną. 

- radny Wiesław Czupryn poprosił, żeby podjętym dziś uchwałom nadać jak najszybszy 

bieg  w sprawie. Poprosił również o zabieganie spotkania ze Starostą.  

Pan Burmistrz odpowiedział, że uchwały będą w obrocie prawnym jak najszybciej.  

Pani Przewodnicząca poinformowała, że w związku przekazanym wnioskiem otrzymanym od 

mieszkańców w sprawie poprawy funkcjonowania Punktu Pocztowego w Oleśnicy do Rady 

Miejskiej wpłynęła odpowiedź od Poczty Polskiej Region Sieci w Kielcach z informacją, że 

sugestie wskazane we wniosku po przeprowadzeniu analizy finansowej zostaną 

uwzględnione w planie finansowym na 2020 rok.   

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Bator udzieliła głosu mieszkańcom Gminy Oleśnica 

obecnym na posiedzeniu. 

Mieszkańcy wypowiadali się w sprawie planowanej inwestycji tj.   budowy fermy kurzej.  

Mieszkańcy wypowiadali się i zadawali pytania tj. : 

-  terminu wydania warunków środowiskowych dla tej inwestycji;  

- raport o odziaływaniu na środowisko zawiera błędy metryczne, czy Gmina wystąpiła o 

wyjaśnienie, poprawienie błędów; 

- czy Gmina przeprowadzi kontrolę wyliczeń, które są w raporcie tj. np. hałasu, powstałego 

pyłu produkowanego przez fermę, natężenia ruchu,  

- propozycji przeprowadzenia rozprawy administracyjnej z inwestorem i mieszkańcami Gminy,  

- czy Gmina posiada plan awaryjny, jeżeli mieszkańcy będą strajkować, czy Gmina też dołączy 

do mieszkańców,  

Burmistrz odpowiedział : w sprawie wydania decyzji środowiskowej - to zależy kiedy Gmina 

otrzyma opinie od organów, z którymi to uzgadniamy. Decyzja środowiskowa nie jest jedyną 

decyzją, która jest potrzebna inwestorowi po to, żeby mógł realizować inwestycje. Wszystkie 

uwagi od mieszkańców kierowane są do tych organów, które opiniują raport odziaływania na 

środowisko. 
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W sprawie rozprawy administracyjnej- można zaproponować takie spotkanie ale skutków 

prawnych takie spotkanie nie będzie miało.    

W tej chwili o uzupełnienie raportu wystąpił Regionalny Dyrektor w raporcie pojawiają się 

błędy techniczne w wyliczeniach, mamy informacje, że raport zawiera wiele elementów do 

podważenia.  

Prowadzone są rozmowy w sprawie zlecenia sprawdzenia wyliczeń powołanych w raporcie.  

 

Na koniec Sołtys Miejscowości Oleśnica Pan Stanisław Ambroży zaprosił mieszkańców na 

uroczyste poświęcenie odnowionej figurki Arianki.  

 

Ad. 7 Zakończenie obrad sesji. 

O godz. 14:28 Przewodnicząca Rady Miejskiej  Krystyna Bator wobec wyczerpania porządku 

obrad zamknął obrady XIV nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej Oleśnica.  

 

Na tym protokół zakończono.  

 

Obradom przewodniczyła: Krystyna Bator  

Protokół sporządziła:  Katarzyna Lalewicz 

 

 

Nagranie archiwalne z obrad sesji Nr XIV/19 znajduje się pod adresem  

https://www.youtube.com/channel/UCa80mSxLHkpfN0uMOxaO8ww  

 

 

W załączeniu do protokołu: 

 Zał. Nr 1 – Lista obecności Radnych;  

 Zał. Nr 2 – Lista obecności Sołtysów;  

  

https://www.youtube.com/channel/UCa80mSxLHkpfN0uMOxaO8ww

